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Úspěšná sezóna 2024 v podání týmu MRS, z.s., p.s. Uherské Hradiště 

 

Náš tým MRS, z.s., p.s. Uherské Hradiště nastoupil i v roce 2024 opět do I. ligy, která je nejvyšší 

týmovou soutěží v ČR v disciplíně LRU Plavaná. V celkovém hodnocení sezóny 2023 obsadil náš tým 

osmé místo, což sice nebyla žádná katastrofa, ale rozhodně to bylo za očekáváním a vytýčené cíle 

jsme nesplnili. Tuto sezónu jsme považovali za mírně nevydařenou. Pro rok 2024 byly tedy cíle 

jednoduché: hlavním cílem bylo navázat na úspěšný trend zlepšujících se výsledků z minulých let a 

chtěli jsme minimálně vyrovnat výborné páté místo z roku 2022. Sestava týmu zůstala stabilní, ale 

oproti letům minulým jsme každým rokem ostřílenější, zkušenější a také lépe materiálně vybavení. 

Dostat se na přední pozice v I. lize však není vůbec jednoduché, tuto soutěž lze totiž považovat za 

jednu z nejkvalitnějších v Evropě a účast špičkových závodníků z Polska, Slovenska a Francie vysokou 

úroveň soutěže jen potvrzuje. Každopádně jsme byli rozhodnuti pro úspěch udělat vše. 

Jednotlivé závody zde již v krátkých reportážích detailně popsal Jirka Matej, proto jen ve zkratce: 

První závod letošní sezóny se konal v květnu na dobře známém závodním úseku na revíru Morava 10 

v Uherském Hradišti.  Jednalo se o naši domácí vodu, proto jsme se chtěli náležitě „vytáhnout“. Řeka 

Morava byla v té době doslova plná ryb, dal se tedy očekávat nádherný závod. Toto očekávání se 

potvrdilo a závod lze s odstupem považovat za jeden z nejhezčích za celou sezónu 2024. Do závodu 

jsme nastoupili v sestavě Jiří Matej, Miroslav Kolínek, Gustav Lakoš a Jan Jakeš. Trenérské pozice se 

ujal Ladislav Bradna. Sobotní závod nám vyšel parádně a se součtem 17 jsme obsadili druhou příčku. 

Nedělní závod nám vyšel o maličko hůře, součet 23 znamenal páté místo, celkově jsme však stále 

věřili v umístění na bedně. Nakonec z toho bylo bohužel těsné čtvrté místo… Náladu nám trochu 

spravilo třetí místo Jana Jakeše v jednotlivcích, což je super úspěch.  

 Druhé kolo letošní první ligy se odehrálo v červnu na Labi v Pardubicích. Místní trať pravidelně hostí 

spoustu závodů a každý je jiný, rybí obsádka je v průběhu roku velmi rozmanitá. Tentokrát jsme měli 

štěstí, řeka byla po předchozích bouřkách přikalená a ryby braly. Sestavu tvořil Jiří Matej, Ladislav 

Bradna, Jan Jakeš a Gustav Lakoš, Miroslav Kolínek plnil tentokrát funkci trenéra a břehaře. Zvolili 

jsme osvědčenou odhozovou taktiku, která nám v sobotu vyšla skvěle. Se součtem 18 jsme obsadili 

opět druhé místo, za suverénně chytajícím místním týmem Pardubic. A stejně jako v kole minulém, i 

tentokrát nám nedělní závod vyšel o něco hůře, což pro nás za víkend znamenalo šesté místo, ale jen 

s minimálním odstupem na bednu. Bohužel se z našich nedělních horších výsledků stávala jakási 

tradice a to se nám vůbec nelíbilo a byli jsme rozhodnuti toto prokletí zlomit a zabojovat o medailové 

pozice. 

Třetí kolo se konalo až v podzimním termínu, po reprezentační přestávce, a zavedlo nás opět na řeku 

Labe, tentokrát do vesničky Veletov, poblíž Kolína. Tentokrát chytal Jiří Matej, Ladislav Bradna, Jan 

Jakeš a Miroslav Kolínek. Taktika byla opět klasicky odhozová, jak už je poslední dobou na Labi 

zvykem. Sobotní závod nám i do třetice vyšel, se součtem 18 jsme drželi třetí příčku a doufali jsme, že 

tentokrát naše nedělní prokletí opravdu prolomíme. No a ono se to podařilo, neděle nám vyšla 

perfektně a součet 12 znamenal nejen vítězství v nedělním závodě, ale i celkové vítězství ve třetím 

ligovém kole, pro nás historicky první. A jako bonus i vítězství Ladislava Bradny v soutěži jednotlivců. 

Opravdu povedený víkend korunovala zpráva, že jsme se v celkovém pořadí I. ligy po třetím kole 

dostali na medailové pozice, posunuli jsme se na krásnou třetí příčku. Nereálný nebyl ani posun na 

příčku druhou, odstup byl minimální. V posledním ligovém kole tedy bylo o co hrát a naše očekávání 

byla veliká. 
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Poslední kolo I. ligy se mělo konat opět na řece Labi, ve městečku Mlékojedy u Litoměřic, jenže 

příroda to zařídila jinak. Celou republiku postihly katastrofální záplavy a poslední kola prakticky všech 

ligových soutěží byla bez náhrady zrušena. Sice nás velmi mrzelo zrušení závodu, ale tato situace také 

znamenala velmi radostnou skutečnost, že jsme v celkovém pořadí I. ligy za sezónu 2024 obsadili 

fantastické třetí místo. Toto umístění je pro nás historickým úspěchem. Před námi byly pouze 

hvězdně obsazené týmy Pardubic a Crazy Boys, za které chytají opravdu špičkoví závodníci, nejen 

v českém, ale i ve světovém měřítku. Tým Crazy Boys je dokonce aktuálně druhý nejlepší tým světa, 

z letošního MS klubů si přivezli stříbrné medaile.  

Nejlepším jednotlivcem našeho týmu byl Jirka Matej, který obsadil celkové páté místo, což lze 

taktéž považovat za velký úspěch. Nejedná se však o žádné překvapení, Jirka Matej patří posledních 

několik sezón mezi českou špičku a stal se stálým členem reprezentačního výběru ČR. Letos 

reprezentoval Česko na MS národů ve francouzském Bethune, kde se týmu podařilo umístit na 

jedenáctém místě.  

Je pro nás opravdu ctí, že dokážeme těmto poloprofesionálním týmům a špičkovým závodníkům 

světové úrovně sekundovat a držet s nimi krok. Tento výsledek nás však také zavazuje k ještě většímu 

nasazení, abychom v sezóně 2025 potvrdili, že do nejužší špičky opravdu patříme. 

Na konci si dovolím poděkovat všem, kdo nás v letošní sezoně podporovali. Zejména si dovolím 

poděkovat našim rodinám, bez jejichž pochopení bychom se našemu sportu takto věnovat nemohli. 

Dále patří velký dík MRS p. s. Uherské Hradiště, kde nám umožňují tento sport provozovat na 

špičkové úrovni. Velký dík patří taktéž firmě Sarfix.cz za veškerou materiální podporu. 

Závěrem přeji všem co nejvíce času stráveného u vody a úspěšnou sezonu 2025.  

 

Za družstvo MRS p. s. Uherské Hradiště Sarfix.cz zapsal vedoucí družstva Mgr. Miroslav Kolínek  

 

 


